
Synopsis of Session Meeting on June 5, 2023 

 

 

1. June 18th, 2023 – This is to be the first in-person Sunday Service for both English and 

Chinese congregations in the new church building with English Sunday Service at 9:30AM 

and Chinese Sunday Service at 11:15AM.  The first 6 months’ Sunday Services will be in 

person only and will be recorded and stored in the church’s website for viewing. 

2. June 13th, 2023 – There is a Leading with Care workshop at 7PM organized by the 

Presbytery.  Anyone is welcome.  For more details and registration, please contact Elder 

John Con. 

3. July 10 – 16, 2023 – Reverend Morgan Wong will be taking study leave during this period.  

Please contact your District Elders or the Clerk of Session (Adrian Wong) during Rev. 

Wong’s absence.  

4. VCPC is looking for volunteers to form a committee to come up with the criteria for rental 

and usage of church facilities.  If you are interested, please contact Rev.Morgan Wong or 

our Clerk of Session, elder Adrain Wong. 

 

Report to Board of Managers on Session Meeting on June 5, 2023 

 

Session has decided that offering for flowers and bulletins will resume once the in-person 

Sunday Services commenced, and the suggested combined amount of offering will be $60.00 

per week. 

 

2023 年 5 月 1 日堂議會會議摘要 
 

1. 本教會新大樓將於2023年6月18日首次舉行中英文堂和中文堂的實體主日崇拜將,英

文堂於上午9:30舉行，中文堂於上午11:15舉行。在起初六個月的主日崇拜, 僅限

現場參與，並將錄製並存檔在教堂網站供觀看。 

2. 本教會新大樓將於2023年6月13日晚上7點舉辦一場由總會組織的「以關懷領導」工

作坊。歡迎任何人參加。如需更多詳情和報名，請聯繫簡約翰長老。 

3. 黃牧師將在2023年7月10日至16日期間進行學習假期。在黃牧師缺席期間，請聯繫

您的地區長老或會議書記黃立錚長老。 

4. 本教會正誠徵弟兄姊妹願者組成一個委員會，制定教堂設施租借和使用的標準。如

果您有興趣，請聯繫黃牧師或我們的會議書記黃立錚長老。 

 

務委員會-6月5日會議報告 

會議決定，一旦實體主日崇拜重新開始，將恢復提供鮮花和崇拜手冊的奉獻，建議的奉獻

金額為每週60.00元。 


